

PISCATOR

Lounge & Café

Food

Avocado Toast 9€ Smashed avocado on toasted Sourdough with pomegranate, hummus, pumpkin seeds and salad. ADD Feta Cheese 1€ ADD Smoked Salmon 3,50€	Grilled Cheese 8€ Cheddar, gouda and mozzarella grilled in Sourdough with a side salad. ADD Ham 2€ ADD Smoked Salmon 3,50€
Tuna Salad Toast 8€ Tuna salad with celery, corn and beans in toasted Sourdough with cucumber and salad.	Peanut Butter Toast 7,5€ Sliced Banana, peanut butter (Twisted Nut) and a honey drizzle on toasted Sourdough with roasted walnuts.
Crunchy Muesli Bowl 7€ Handmade Muesli with seeds, nuts and cranberries plus yoghurt (or coconut yoghurt) plus fresh fruits, strawberry syrup and pomegranate.	

Pastries

Croissant 2€	Pain au Chocolat 2,50€
Prezel 2€	

Please ask the team for our rotating selection of cakes and freshly baked pastries.

Coffee

Provided by @field.coffee, a Berlin based Roastery sourcing coffee from around the world.

Espresso 2€	Flat White 4€
Macchiato 2,50€	Latte 4€
Filter Coffee 2,50€	Cold Brew 3€
Americano 2,50€	Dirty Chai 3,80€
Cappucino 3,50€	Extra shot of Coffee 1,50€

Tea

Peppermint, English Breakfast, Earl Grey, Green Tea, Chamomile, White Peony, Lemon Verbena 2,50€	Homemade Chai 3,50€
---	----------------------------

PISCATOR

Lounge & Café

Essen

Avocado-Toast 9€ Avocado auf geröstetem Sauerteig mit Granatapfel, Hummus, Kürbiskernen und Salat MIT Feta-Käse 1€ MIT Räucherlachs 3,50€	Grilled Cheese 8€ Cheddar, Gouda und Mozzarella in Sauerteig gegrillt mit Salatbeilage MIT Schinken 2€ MIT Räucherlachs 3,50€
Tuna Salad Toast 8€ Thunfischsalat mit Sellerie, Mais und Bohnen in getoastem Sauerteig mit Gurke und Salat.	Peanut Butter Toast 7,5€ Geschnittene Banane, Honig und Erdnussbutter (Twisted Nut) auf getoastetem Sauerteig mit geröstetem Walnüssen
Crunchy Muesli Bowl 7€ Hausgemachtes Muesli mit Samen, Nüssen und Cranberries plus Joghurt (oder Kokosnussjoghurt) mit frischen Früchten, Erdbeersirup und Granatapfel	

Gebäck

Croissant 2€	Pain au Chocolat 2,50€
Brezel 2€	

Bitte fragen Sie das Team nach unserer wechselnden Auswahl an Kuchen und frisch gebackenen Backwaren.

Kaffee

Zur Verfügung gestellt von @field.coffee, einer in Berlin ansässigen Rösterei, die Kaffee aus der ganzen Welt bezieht.

Espresso 2€	Flat White 4€
Macchiato 2,50€	Latte 4€
Filter-Kaffee 2,50€	Cold Brew 3€
Americano 2,50€	Dirty Chai 3,80€
Cappucino 3,50€	Extra Shot Kaffee 1,50€

Tee

Pfeffermize, English Breakfast, Earl Grey, Grüner Tee, Kamille, White Peony, Lemon Verbena 2,50€	Hausgemachter Chai 3,50€
---	---------------------------------